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PROTOKÓŁ NR VI/2023  

POSIEDZENIE WSPÓLNE KOMISJI   

Z DNIA 07 CZERWCA 2023 R. 

 

W posiedzeniu udział wzięła: Komisja Rewizyjna oraz Komisja Kultury Oświaty i Pomocy Społecznej  

Posiedzeniu przewodniczył Pan Michał Michalski– Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty  

i Pomocy Społecznej 

Protokolantka – Ewelina Jurij 

Liczba obecnych radnych: 10/10 

Załączniki: 1. Lista obecności, 2. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy 

Krzemieniewo z Organizacjami Pozarządowymi w 2022 r. 

Zaproszeni goście: 1. Pani Katarzyna Spychaj – Sekretarz Gminy 

       2. Pani Dorota Andrzejewska – Skarbnik Gminy  

Dnia 07 czerwca 2023 r. o godzinie 13:00 w Urzędzie Gminy Krzemieniewo, odbyło się 

wspólne posiedzenie Komisji Rewizyjnej i Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej  

w sprawie kontroli zasad współpracy Gminy Krzemieniewo z organizacjami pozarządowymi.  

W spotkaniu uczestniczyli wszyscy członkowie obu komisji, Pani Katarzyna Spychaj – 

Sekretarz Gminy, Pani Dorota Andrzejewska- Skarbnik Gminy oraz protokolantka.  
Przewodniczący posiedzenia Pan Michał Michalski zaproponował następujący porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości.  

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

3. Kontrola zasad współpracy Gminy Krzemieniewo z organizacjami pozarządowymi.  

4. Wolne głosy i wnioski.  

5. Zakończenie.  

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości  

Pan Michał Michalski - Przewodniczący posiedzenia, otworzył spotkanie witając wszystkich 

zgromadzonych. Obecni byli wszyscy członkowie obu komisji (lista obecności stanowi załącznik nr 1 

do niniejszego protokołu). Po przywitaniu wszystkich i podpisaniu listy obecności, Przewodniczący 

posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia.  

Ad 2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

Pan Michał Michalski – Przewodniczący posiedzenia poinformował, że projekt protokołu  

z poprzedniego wspólnego posiedzenia był do wglądu w biurze i Pani Eweliny Jurij, a także został 

przesłany na skrzynki poczty elektronicznej.  

Uwagi zostały wniesione przez Pana Michała Michalskiego oraz Pana Piotra Majchrzaka.  

Po naniesieniu poprawek protokół zostanie poddany pod głosowanie na następnym wspólnym 

posiedzeniu Komisji.  
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Ad 3. Kontrola zasad współpracy Gminy Krzemieniewo z organizacjami pozarządowymi. 

 
Przewodniczący posiedzenia oddał głos Pani Sekretarz w celu omówienia tematyki spotkania.  

Pani Sekretarz odniosła się do sprawozdania, które wcześniej zostało Radnym przedstawione podczas 

Sesji Rady Gminy Krzemieniewo i które udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 

Gminy. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Pani Sekretarz przytoczyła podstawę 

prawną, techniczne zasady przyznawania dotacji, wymieniła organizacje pozarządowe działające  

na terenie gminy. Wyjaśniono również jakie działania obejmowała współpraca Gminy z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2022. Radni zostali zapoznani z działaniami finansowymi i pozafinansowymi. 

Przytoczono kwoty przydzielonych dotacji, które zostały przyznane klubom sportowym działającym  

na terenie gminy i które złożyły wnioski. Przyznano także dotację na rzecz Stowarzyszenia  

PRO-ACTIV, Parafii Rzymsko Katolickiej w Oporowie na remont rzeźby z 1640 r., Stowarzyszeniu  

„Razem dla Pawłowic”, a także Krzemieniewskiemu Uniwersytetowi Trzeciego Wieku. Radna Henryka 

Przybylska zapytała o wynajem autobusów z Gminy. Pani Sekretarz odpowiedziała, że od tego roku 

autobusy nie są udostępniane, a kluby sportowe korzystające z autobusów gminnych otrzymały 

zwiększoną dotację na zakup usług transportowych. Kolejno wywiązała się dyskusja w kwestii 

Inicjatywy Lokalnej „Kolorowe Okienko” Radni przez większą część spotkania dyskutowali w kwestii 

możliwości pozyskania środków w ramach tej inicjatywy, ilości zaplanowanych środków na ten cel oraz 

kwestii regulacji. Pani Sekretarz wraz z Panią Skarbnik odpowiedziały na wszystkie zadane pytania. 

Pani Sekretarz w ramach regulacji Inicjatywy „Kolorowe Okienko” odniosła się do zapisów podjętej 

przez Radnych uchwały oraz zapisów ustawy. Radni wyrazili swoje obawy w związku z tym,  

iż Dyrektorzy Szkół będą wnioskować o środki na organizację wydarzeń mimo, iż posiadają własne 

budżety, w związku z czym środków może nie starczyć dla innych mieszkańców gminy. Pani Sekretarz 

wyjaśniła, że wnioski będą rozpatrywane m. in. przez nią samą, w związku z czym nie dojdzie  

do sytuacji podwójnego finansowania danego wydarzenia. Radni wspólnie uzgodnili, że kwestię 

przydzielania dotacji należy doprecyzować. Radny Michał Michalski podsumowując dyskusję wyraził 

zdanie, że „Kolorowe Okienko to nic innego jak tzw inicjatywa lokalna, którą Ustawodawca wprowadził 

już w 2010 roku, a uchwała ws. Tzw. kolorowego okienka tylko uporządkowała kwestie formalne”. 

Po zakończonej dyskusji Radny Michał Michalski zapytał o rejestr stowarzyszeń, czy jest prowadzony. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że wspólnie z GCK prowadzi się spis stowarzyszeń w ramach 

porozumienia na rzecz wolontariatu. Radny Piotr Majchrzak zapytał o przyznawanie klubom 

sportowym dotacji i czy przyznawane środki pokrywają się z wnioskami. Pani Skarbnik wyjaśniła,  

że Kluby zazwyczaj wnioskują o wyższą kwotę dotacji, jednakże po ocenie wniosków składa się korektę 

wniosku skorygowaną o przyznaną kwotę. Kolejno zapytał, czy napotkano problemy z rozliczeniami 

dotacji. Pani Skarbnik odpowiedziała, że z każdym rokiem kluby rzetelniej wywiązują się z tego 

obowiązku, jednakże zdążyło się, że klub musiał zwrócić środki za zapłatę kar za tzw. przyznanie 

żółtych kartek. Radny Piotr Majchrzak zapytał, czy kwestia rozliczania przez kluby ma wpływ na 
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późniejsze przyznawanie dotacji. Pani Sekretarz odpowiedziała, że tak.  

Na prośbę Radnego Michała Michalskiego omówiono działalność stowarzyszenia PRO-ACTIV. 

Omówiono szczegółowo kierowanie osób do CIS w Kłodzie, co Radni uznali za dobre działania ze 

strony GOPS.  Na tym zakończono omawianie tematu. 

Ad 4. Wolne głosy i wnioski. 

Radny Michał Michalski zgłosił prośbę mieszkańców Pawłowic, aby znacznie przyciąć krzewy 

znajdujące się w samym owalu ronda w Pawłowicach, następnie dodał, że jeden z mieszkańców 

Pawłowic zwrócił uwagę, iż świerk rosnący pomiędzy ul. Wielkopolską, a kościelnym parkingiem za 

kilka lat swoimi korzeniami może uszkodzić kanalizację deszczową. Argumentując to, że X-lat wstecz 

dokładnie taka sytuacja miała miejsce dokładnie w tym samym obszarze - kanalizację deszczową 

zarosły korzenie lipy, która wówczas tam rosła. Pani Sekretarz odnotowała prośbę Radnego  

i zobowiązała się do przekazania Wójtowi. Kolejno Radny Michał Michalski zapytał o argumentację 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego, że wniosek gminy Krzemieniewo jako 

jedyny w powiecie nie uzyskał dofinansowania na budowę drogi dojazdowej do pól. Pani Sekretarz 

odpowiedziała, że w ubiegłym roku otrzymano na tę inwestycję dofinansowanie w ramach Programu 

Polski Ład, a inwestycje nie mogą być dofinansowane z dwóch różnych źródeł, bo dojdzie do tzw. 

podwójnego finansowania. Radny Michał Michalski zapytał także na którą drogę został złożony 

wniosek. Pani Sekretarz odpowiedziała, że na Hersztupowo dz. 91. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Piotr Majchrzak zaproponował kolejne wspólne posiedzenie 

komisji, które odbędzie się 6 lipca 2023 o godzinie 12:00 w sprawie kontroli funkcjonowania gminnego 

żłobka w Oporówku oraz powstającego żłobka w Garzynie. Przewodniczący Komisji poinformował 

Panią Sekretarz, że drogą mailową sprecyzuje się listę niezbędnych materiałów.  

Ad 5. Zakończenie.  

Posiedzenie Komisji zostało w pełni zrealizowane, podziękowano zaproszonym gościom za 

przedstawienie tematu i uczestnictwo w posiedzeniu. W związku z powyższym Przewodniczący 

zakończył posiedzenie Komisji.  

Posiedzenie zakończyło się o godzinie: 13:35 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA:  PROTOKOLANTKA: 

 

 

Piotr Majchrzak     Aleksandra Kolasińska   

………………………………..    ……………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Rewizyjnej)   (członek komisji Rewizyjnej) 

Henryka Przybylska     Roman Długi  

………………………………..     ……………………………………. 

(członek komisji Rewizyjnej)      (członek komisji Rewizyjnej)  
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Marcin Kmieć 

………………………………. 

(członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  

Tomasz Adamczak     Jolanta Adamczak 

………………………………..    ……………………………….. 

(członek Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  (członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej) 

Krystian Dutkiewicz     Katarzyna Wysocka  

………………………………..    ……………………………….. 

(Członek Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)   (członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  

 

 

 


